



A M L A K

التاريخ 2007/12/26

المرجع 39 ل/ت/ د م/ 2007

Ms. Fahima Al Bastaki
Manager – listing & Disclosures
Dubai Financial Market

المحترمة عناية السيدة / فهيمة البستكي

مدير إدارة الإدراج و الإفصاح

سوق دبي المالي

Greetings, '

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Confirmation of Published Information

الموضوع: تأكيد معلومات واردة في خبر صحفي

As part of its transparency and disclosure and in reference to the article published today "Wednesday 26 December 2007" in the Business section of Alkhaleej newspaper (Arabic), which stated that the profit growth of Amlak Finance for the year 2007 has surpassed 120% to reach more than AED 285 millions. In addition the article stated that Amlak Egypt "Amlak Finance and Real Estate Investment" has bought a land located in Nasr City with a total area of 460,000 square feet and for a total value of LE 515 million. We would like to confirm the validity of the information outlined in the article, however, kindly note that the information pertained in the article was not officially disclosed by Amlak Finance.

التزاماً بمبدأ الشفافية والافصاح وفيما يتعلق بالخبر المنشور اليوم الأربعاء الموافق 26 ديسمبر 2007 في القسم الاقتصادي من جريدة الخليج والذي ينص أن نمو الأرباح الخاص بشركة أملاك للتمويل لعام 2007 قد تخطى 120% ليصل إلى أكثر من 285 مليون درهم، وأن الشركة قد قامت عبر شركة أملاك مصر بشراء قطعة أرض في مدينة نصر الجديدة بمساحة 460 ألف قدم مربع وبقيمة تصل إلى حوالي 515 مليون جنيه مصري" نود أن نشير إلى أن المعلومات الواردة صحيحة. وتجدر الإشارة إلى أن هذه المعلومات لم تصدر عن شركة أملاك للتمويل بصفة رسمية، لذا وجب التتويه.

With kind regards,

مع وافر التقدير والاحترام،،،

محمد سمير غيبة

نائب الرئيس - للشؤون القانونية

أمين سر مجلس الإدارة

Mohammad S. Ghebeh
VP Legal & Company Secretary
Amlak Finance PJSC